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Protokół z posiedzenia hybrydowego Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji 

Nr 13/2020 w dniu 14.10.2020 r. 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16.15 zakończono o godz. 17.50 
 

Lp. Imię i nazwisko Podpis 

1. 
Grzegorz Bałdyga 

Przewodniczący Komisji 

obecny 

2. 
Krystyna Urbańska 

Wiceprzewodnicząca 

obecna 

3. 
Piotr Kaczmarek 

Sekretarz 

obecny – zdalnie 

4. Andrzej Banaszyński obecny 

5. Wiesław Ewertowski obecny 

6. Leszek Zdrzałka obecny 

7. Tomasz Kranc obecny 

8. Jerzy Springer obecny 

9.  Halina Sobota obecna  

 

Nieobecni członkowie Komisji: 

 

1. ---   

 

2. --- 

 

3. --- 

 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 

4. Elżbieta Misiek – Powiatowy Lekarz Weterynarii    

 

5. Robert Torz – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg  

 

1. PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

2. Przygotowanie do zimowego utrzymania dróg na sezon 2020-2021 oraz  

stan realizacji drogowych za 2020 r. 

Plany inwestycyjne na rok 2021 w Powiatowym Zarządzie Dróg.  

3. Powiat Wągrowiecki wobec zagrożenia ASF oraz zgnilec amerykański pszczół. 
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2. OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, 

STANOWISK I WNIOSKÓW. 
 

BRAK 

 

3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

Ad.1. 
 

Zebranych członków Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji oraz gości przywitał przewodniczący, który 

przedstawił porządek posiedzenia.  

Ad.2.  
 

Dyrektor PZD omówił i przedstawił przygotowanie oraz wyniki przetargów do zimowego utrzymania 

dróg w rozbiciu na poszczególne gminy na przełomie 2020-2021. Wspomniane przetargi zostały 

podpisane na przełomie sierpnia i września. Jeżeli chodzi o standard zimowego utrzymania dróg to ten 

nie ulega zmianie i nadal zakręty, skrzyżowania oraz przejazdy kolejowe są uważane, za miejsca 

newralgiczne (załącznik nr 1). 

 

Dyrektor Torz poinformował również o stanie zrealizowanych przedsięwzięć drogowych w 2020 roku 

oraz złożonych wnioskach remontowych do Funduszu Dróg Samorządowych na remont ulic: 

Antoniewskiej w Skokach i ulicy Grzybowej w Wągrowcu. Dyrektor poinformował, że pozytywnie 

został oceniony wniosek na remont ulicy Antoniewskiej i uzyskał 60% dofinansowania w ramach 

Funduszu Dróg Samorządowych, całość zadania według kosztorysu to 8,052,725.68 zł, a pozostała część 

będzie rozbita pomiędzy Powiat Wągrowiecki a Gminę Skoki. Ważną informacją jest że rozpoczęcie prac 

musi nastąpić jeszcze w tym roku, a zadanie będzie realizowane do 2021 roku jednak został złożony 

wniosek z prośbą o możliwość rozbicia zadania do 2022 roku.  Zadanie  inwestycyjne  rozbudowa  ulicy 

Antoniewskiej w Skokach (droga powiatowa 1656P) ma być prowadzone na odcinku od ulicy 

Rakojedzkiej do mostu na rzece Mała Wełna.  

Członkowie KBiK podkreślali, że warto skupić się na zadaniach rozpoczętych i dążyć do ich realizacji,  

a następnie rozpoczynać nowe. Radni są również, w miarę posiadanych środków finansowych,  

za przygotowywaniem dokumentacji pod ewentualne składanie wniosków na pozyskanie środków 

zewnętrznych.  

 

Ad.3. 
 

Powiatowy Lekarz Weterynarii pani Elżbieta Misiek przedstawiła sytuację związaną z ASF, gdzie 

poinformowała, że w związku z wykryciem w sąsiednim powiecie ASF teren powiatu wągrowieckiego 

znalazł się w strefie żółtej zgodnie z decyzją Wojewody Wielkopolskiego. W gospodarstwach rolnych 

muszą być wdrożone specjalne przepisy bioasekuracyjne, które zakładają między innymi ułożenie mat 

dezynfekcyjnych przed każdym gospodarstwem. Zaleca się wprowadzenie programu zwalczania gryzoni 

w celu ograniczenia rozprzestrzeniania się choroby.  

 

Członkom Komisji przedstawiono również informację o zgnilcu amerykańskim pszczół, gdzie doszło do 

wykrycia w jednej z pasiek na terenie powiatu, której część rodzin pszczelich została spalona.  Na terenie 

powiatu zostaną ustawione tablice informacyjne o występowaniu zagrożeniu.  

 

4. ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI.  
 

4.1 Zapytania 
 

BRAK 
 

4.2 Opinie 
 

BRAK 
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4.3 Stanowiska 
 

Brak 
 
 

Wnioski 
 

Brak  

 

 

 

 
Protokółował 

Piotr Kaczmarek 

 

……………………………… 

Przewodniczący Komisji 

Grzegorz Bałdyga 

 

……………………………………… 
 


